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RADA ZDRAVIA 

Košického samosprávneho kraja 
 

 

Košice: 21.06.2019 

Číslo: 4033/2019/ODDZ 

Vybavuje: PhDr. Peter Dringuš 
e-mail: peter.dringus@vucke.sk  

Telefón: 055/7268 295, Fax: 055/7268 149 
 

 

 

ZÁPISNICA 

z 2. rokovania Rady zdravia Košického samosprávneho kraja,  

konaného dňa 19.06.2019 
v Zasadačke č. 310 na II. poschodí Úradu KSK 

 

 
 

Počet prítomných členov:         6 /podľa prezenčnej listiny/ 

Počet neprítomných členov:         3 

z toho ospravedlnení:          3 

 

 

PROGRAM ROKOVANIA: 

 
1. Otvorenie, schválenie programu  

2. Kontrola uznesení 

3. Informatívna správa spoločnosti Svet zdravia, a.s. pre Košický samosprávny kraj za roky 

2017 a 2018  

4. Rôzne - podnety a poznatky členov rady 

5. Uznesenie a záver 

 

 

K bodu č. 1 

Rokovanie rady otvorila predsedníčka MUDr. Iveta Fulková. Komisia bola uznášania 

schopná. Program navrhnutý v pozvánke bol schválený jednohlasne všetkými členmi 

komisie.  

 

 

K bodu č. 2 

Kontrolu uznesení vykonal tajomník komisie PhDr. Peter Dringuš, ktorý zároveň členov 

informoval o procese riešenia jednotlivých uznesení z aprílového rokovania rady. 

 

 

K bodu č. 3 

Informatívnu správu spoločnosti Svet zdravia, a.s. pre Košický samosprávny kraj za roky 

2017 a 2018 prezentovali hostia zo spoločnosti Svet zdravia, a.s. p. Tomáš Valaška a p. Ján 

Janovčík. 
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V rámci diskusie k prezentácii vystúpili viacerí členovia rady s podnetmi a doplňujúcimi 

otázkami. Na záver tohto bodu zhrnula predsedníčka komisie požiadavky členov na doplnenie 

Informatívnej správy. Rada Zdravia KSK požaduje doplniť prezentáciu o nasledovné 

skutočnosti v termíne do 4.7.2019: 

 konkrétne vyšpecifikovať zvýšenie platov v jednotlivých kategóriách zdravotníckych 

pracovníkov (osobitne za každú nemocnicu), 

 porovnať počty ambulancií (počet pri podpise zmluvy v roku 2011 a počet 

k 31.12.2018), 

 špecifikovať vzdelanostnú úroveň lekárskeho personálu s uvedením úväzkov 

(atestovaní, neatestovaní) nakoľko predložené tabuľky obsahujú len ich počty, 

 špecifikovať dostupnosť zdravotnej starostlivosti a porovnať jej súčasný stav so 

stavom pri podpise zmluvy). 

 

p. Valaška pozval členov rady zdravia KSK do nemocníc, kde si môžu prezrieť jednotlivé 

oddelenia, ambulancie, stav nehnuteľností a pod. Rada túto možnosť privítala a v ďalšom 

období bude uvažovať o návšteve jednotlivých zdravotníckych zariadení v rámci výjazdových 

zasadnutí. 

 

  

K bodu č. 4 

Rada ďalej rokovala o ďalších problémoch v oblasti zdravotníctva: situácia so „záchytkami“, 

ktoré nikto nechce prevádzkovať; záujem o prácu v nemocniciach zo strany našich lekárov; 

zamestnávanie Ukrajincov a lekárov z iných krajín; rekonštrukcia zdravotných stredísk 

v rámci projektov CIZS, problematická situácia v Gelnickom okrese s pneumologicko-

ftizeologickými ambulanciami a ambulanciami vnútorného lekárstva. Pán primátor by veľmi 

rád privítal v Gelnici ďalších lekárov a posilnil tak ambulantnú sféru. Problémom však je 

pretrvávajúci nezáujem mladých lekárov o prácu v ambulantnom prostredí a navyše nezáujem 

o prácu v niektorých lokalitách a regiónoch. 

MUDr. Farkaš požiadal radu o spracovanie a zaslanie listu pre Mesto Michalovce v súvislosti 

s nutnosťou rekonštrukcie mestskej polikliniky z dôvodu jej nevyhovujúceho stavu. MUDr. 

Fulková požiadala MUDr. Farkaša o spracovanie konkrétnych predstáv, požiadaviek s tým, že 

na najbližšom rokovaní sa rada k vypracovaniu listu vyjadrí. Členovia rady však vyjadrili 

presvedčenie, že takáto aktivita by mala byť v prvom rade iniciovaná z úrovne 

poskytovateľov zdravotnej starostlivosti – nájomcov tohto zariadenia a zároveň z úrovne 

mestských poslancov, nakoľko ide o nehnuteľnosť vo vlastníctve Mesta Michalovce. 

 

 

K bodu č. 5 

Rokovanie rady ukončila predsedníčka MUDr. Iveta Fulková. Zároveň sa poďakovala 

prítomným za účasť a všetky podnetné poznatky a návrhy.  

 

 

 

 

 

 

 

PhDr. Dringuš Peter 

tajomník rady 

MUDr. Iveta Fulková 

predsedníčka rady 

 


